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Årsberetning 
Horten Arbeiderparti 

 

 

 
Årsberetning for styret 2019 

 
Styret har bestått av: 
Funksjon Navn valgperiode 
Leder Kjell Arne Lie 2018-2019 
Nestleder Hilde Elgesem Andersen 2019-2020 
Sekretær Heidi Ørnlo 2019-2020 
Kasserer Jan Focas 2018-2019 
Styremedlem/kvinnekontakt Anahita Jafari 2018-2019 
Styremedlem/studie ansvarlig Christina Maria Bratli 2019-2020 
Styremedlem Jacob Børresen 2018-2019 
Styremedlem Martin Moland 2018-2019 
Styremedlem Terje Rindalsholt 2019-2020 
Vara Stephany Nødtvedt 2019-2020 
Vara Ruth Berle 2018-2019 
Vara Svein E. Johnsen 2019-2020 
 
Tiltredende til styret 
Representant fra LO, Fylkestingsgruppa, Storting, Gruppeleder kommunestyregruppa, Ordfører, 
representant fra AUF, representant fra seniorgruppa og leder av partilagene. 
 
Aktiviteter 
Alle styrets medlemmer og vararepresentanter er kalt inn til styremøtene. I tillegg har de 
som har møterett, mottatt møteinnkalling.  
 
Blant styrets medlemmer er det 4 kvinner og 5 menn. 
 
Styrets arbeid har i hovedsak vært viet til valgkamparbeid og ordinære styre saker i 2019. 
Styret har blitt orientert om relevante saker fra kommunestyret av ordfører.  
Økonomiske saker er fremlagt av kasserer på en ryddig måte. 
 
Det er avholdt 14 styremøter i perioden. Vider er følgende medlemsmøter avholdt: 

• 13. mars: Tema ulikhet. 
• 16. september: Konstituering av kommunestyregruppa og forhandlinger. 
• 6. november: Kommunedirektør Ragnar Sundklakk presenterte budsjett 
• 20. november: Kommune budsjettet. 
• 12. desember: Åpent møte på 37 med Jonas Gahr Støre arrangert i samarbeid med 

Vestfold Arbeiderparti. 
• 8. januar: Programarbeid diskusjon med innspill til partiet sentralt med utgangspunkt 

i våre verdier; frihet for alle, rettferdig fordeling av makt og ressurser, og like 
muligheter. 

 



3 
 

Møteinnkalling er i all hovedsak gjort via e-post og sms.  
Horten Arbeiderparti har i 2019 brukt facebook til informasjon og kunngjøringer m.v.  
 
 
Politiske og organisatoriske saker 
2019 var et år preget av gjennomføring av valgkampen for kommune- og fylkestingsvalg. 
Mye av aktiviteten har vært preget av valgkampskolering, skolering av listekandidater og 
ulike aktiviteter. For å beholde vår posisjon i Horten var det viktig at vi markerte oss på en 
positiv måte, at vi jobbet sammen og viser et godt samhold. Den gode politikken og 
innsatsen fra alle medlemmene i valgkampen ble «kronet» med et svært godt valgresultat 
for Horten Arbeiderparti, hvor vi beholdt ordføreren, fikk inn varaordfører og beholdt selv 
alle lederne i hovedutvalgene.   
 
Andre saker styret har jobbet med: 

• Oppfølging av valgresultat, samarbeid med andre partier og fordeling av råd og 
utvalg. 

• Prosess og utarbeidelse av Arbeidsplattform for Horten AP. 
• Det har vært tett samarbeid med LO i valgkampen lokalt. 
• Faglig politiske samarbeidsmøter med lokal LO, Fagforbundet og Fellesforbundet. 
• Kommunepartiet har hatt åpne medlemsmøter sammen med kommunestyregruppa 

og har behandlet budsjett og økonomiplan.  
 
Horten Arbeiderparti er også representert med to faste medlemmer i det nye fylkestinget, 
hvorav også leder i hovedutvalg for samferdsel. Med et fast medlem på Stortinget er Horten 
Arbeiderparti representert politisk i alle forvaltningsnivåene. 
 
Ved konstituering av det nye fylkeslaget november 2019 og valg av styret til Vestfold og 
Telemark Arbeiderparti, er Horten Arbeiderparti representert med et fast medlem. 

 
Medlemsutvikling 
Horten Arbeiderparti har 271 aktive medlemmer i registeret pr.dags dato. Det har i perioden 
januar til november 2019 vært en økning med 28 nye medlemmer noe som tilsvarer 
11,24%.  
 
For å sikre en god oppslutning om partiarbeidet, må det være fokus på 
medlemsrekruttering og på medlemspleie. Etter endring i vedtektene på siste landsmøte 
skal det nå velges egen ansvarlig for medlemsoppfølging til styret. Dette er viktig arbeid, 
bl.a for å sikre opprettholdelse av et antall delegater til representantskap og fylkesårsmøte, 
som står i forhold til andre kommuner i fylket. 
 
Sluttord 
I 2020 vil det være viktig å jobbe videre med styrking av parti organisasjonen og oppfølging 
av Arbeidsplattform for Horten AP, som styret har utarbeidet. Gjennom målrettet satsing og 
samhandling mellom styret og kommunestyregruppa, vil det skape grunnlag for økt 
engasjement i hele organisasjonen og vitalisere den politiske debatten i kommende 
medlemsmøter. 
 
 
For styret 
Heidi Ørnlo 
sekretær 
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Årsberetning 2019 
Kommunestyregruppa Horten Arbeiderparti    
  
Innledning  
Arbeiderpartiets kommunestyregruppe har forholdt seg til det programmet Horten 
Arbeiderparti la til grunn for denne perioden og har gjennom et godt samarbeid på tvers av 
partipolitiske skillelinjer sikret flertall for flere standpunkt og enkeltsaker, heriblant sikret 
godt i kommunalutvalgene, formannskapet og kommunestyret. Det har blitt avholdt to faste 
gruppemøter i forbindelse med hvert møte runde, samt et i forkant av hvert 
kommunestyremøte og formannskap, ellers er det holdt møter ved behov.  Referater fra 
gruppemøtene er skrevet, godkjent og arkivert. Gruppeleder og utvalgsledere har igjennom 
året hatt tett dialog og møter ved behov. Gruppestyre og partiledelse har ledet arbeidet 
med budsjett og handlingsplan, arbeidet har vært forankret i gruppa og Horten 
Arbeiderpartis medlemsmøter.  
Det har vært kommunevalg og det har vært en del bytte i kommunestyre, formannskap og 
utvalgsmedlemmer. Arbeiderpartiet gjorde et kjempe valg i 2019 og resulterte at i denne 
perioden er alle utvalgsledere fra Arbeiderpartiet og 18 medlemmer i kommunestyre.  
  
2019 har vært både preget av igangsettelse og ferdigstilling av flere store ting innenfor 
området.  Blant disse vil gruppestyret trekke frem følgende:  
• Flere saker som handler om utvikling i Havneområde  
• Vi har sikret god økonomi styring  
• Bra samarbeid med samarbeidspartiene  
• Fagerheim skole – endelig beslutning på at det skal bygges ny skole på ny tomt 

(Sletta) 
• Nordskogen skole – vedtatt rehabilitert, men nå blir denne vurdert opp mot et nybygg 

og da sammenslåing av skolene  Nordskogen og Lillås. 
• Kulturkvartalet – ferdistillelse av Gul og vedtatt rehabilitering av Rød som da skal 

huse Kulturskolen 
• Videre rehabilitering av Rådhuskvartalet og etter hvert ferdigstilling av digitalt 

formidlingsrom av Munchs kunst i et av rommene i det gamle Rådhuset 
• Prøveprosjekt med hjemmeleksefriskole iverksatt på Lillås og skal nå evalueres. Alle 

signaler så langt er positive fra samtlige berørte. 
• Iverksetting av prosjekt for sikring og vedlikehold av utvendig kunst i Horten 

kommune. 
• Vedtak om friplasser i SFO for barn i lavinntektsfamilier 
• Rullering og vedtak om ny helhetlig kulturplan for de kommende 4 år. 
• Opplevelseskortet er endelig kommet på plass i Horten kommune og vedtatt 

videreført og styrket. 
• Evaluering og videreføring av regelverk om bruk av personlige digitale enheter i 

skoletiden for elever i grunnskolen. 
• Utdeling av Kulturprisen, Frivillighetsprisen og diverse stipender innenfor kultur og 

idrett 
• Vedtak om bosetting av mindreårige flyktninger i kommunen, også utover det UDI 

har bedt om. 
 
Noen punkter for vedtatt Økonomi og handlingsplan 2019-2023 
Vedtatt felles budsjett og økonomisk handlingsplan fra AP, V, MDG og SV  
I budsjettarbeidet var fokus på flere punkter blant annet:  
 
• Være i front i arbeidet med det grønne skiftet  
• Ta på alvor klima- og naturkrisen.  
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• Styrke trepartssamarbeidet. Ansatte og tillitsvalgte skal tas med i alle prosesser som 
angår dem.  

• Videreutvikle en levende kommune med attraktive sentrumsområder.  
• Videreføre en ansvarlig økonomisk politikk. 
• Støtten til idretten/drift av anlegg økes med kr 1.000.000 kr hver år. 
• Ordningen med friplasser på kulturskolen videreføres. Det avsettes kr. 25.000 per år. 

Opplevelseskortet/barnefattigdom Ordningen med opplevelseskortet videreføres og 
utvides. Det avsettes kr 300.000 per år. 

• Elever med nedsatt funksjonsevne Nedtrekket reduseres med kr 750.000 per år for å 
sikre at elever med funksjonsnedsettelser får bistand basert på individuelle behov.  

• Dagtilbud Dagaktivitetstilbud for unge utviklingshemmede og yngre med demens 
styrkes med kr 500.000 per år for å kunne gi et differensiert og allsidig aktivitets- og 
arbeidstreningstilbud.  

• Voksenhabilitering Nedtrekket reduseres med kr 1.500.000 per år.  
• Dette for å sikre oppfølgingen av individuelle vedtak og beboernes muligheter til 

aktiv livsutfoldelse. Pedagoger Nedtrekket til pedagogstillinger reduseres med kr 
825.000 i 2020 (halvårseffekt) og med kr 1.650.000 de påfølgende årene.  

• Verdibevarende vedlikehold Det avsettes kr 3.000.000 fra fond til ekstraordinært 
verdibevarende vedlikehold av kommunale bygg 

 
Nye politiske saker og arbeid som igangsettes uten økonomiske endringer  
Nye politiske saker og arbeid som igangsettes uten økonomiske endringe 
 
Nordskogen og Lillås skole  
Konsekvensene av å slå sammen Nordskogen og Lillås skal utredes.  
Saken skal fremmes så raskt som mulig i første halvår 2020.  
Renoveringen av Nordskogen stoppes mens utredningen pågår.  
Saken må også belyse hva som eventuelt må gjøres på Nordskogen før ny skole er ferdig. 
  
Arts- og naturmangfold  
Kartlegging og plan for bevaring og økning av arts- og naturmangfold i kommunen 
gjennomføres og utarbeides. Sak om hvordan dette skal gjennomføres legges frem våren 
2020.  
  
Trygge skoleveier  
Muligheten for å skape trygge skoleveier ved å etablere hjertesoner rundt den enkelte skole 
med redusert bilbruk og stopp- og hentesoner vurderes for alle skolene. Sak om dette 
legges frem våren  
2020.  
 
Kjønns- og seksualitetsmangfold  
Tiltak for å øke kompetanse blant elever, lærere og ansatte i kommunen omkring kjønns- 
og seksualitetsmangfold gjennomføres. Sak om dette legges fram våren 2020.  
 
Busstilbud  
Muligheter for å utvide det kollektive busstilbudet gjennom fleksible og utslippsfrie «hent-
meg løsninger for eldre, barn/ungdom, funksjonshemmede vurderes i samarbeid med 
fylkeskommunen og VKT og andre mulig aktører. Sak om dette legges frem høsten 2020.  
 
 
Oppfølging av tidligere vedtak  
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Vedtatte verbalpunkter i budsjett for 2019 følges opp med saker innen våren 2020 i tråd 
med  
innholdet i følgende verbalpunkter, samtidig som avsatte midler som ikke er brukt overføres 
til 2020 
Offentlig-privat partnerskap for klima og miljø 
Prosjekt "Mest mulig plastfri kommune" (3-årig)  
Tomgangskjøring  
Insentivordninger for grønne handlinger  
 
Klimamidler  
Tiltak for å bygge kunnskap og kompetanse om hvordan klimaendringene berører 
kommunens ansvarsområder og hva kommunen kan gjøre for å møte klimaendringene 
gjennomføres. Det søkes tilskudd på kr 400.000 til dette fra Miljødirektoratet's "Tilskudd til 
klimatilpasning"-ordning  
Tiltak for å få en oversiktskartlegging av kritiske punkt i vannførende bekker og vassdrag i 
hele kommunen gjennomføres for å få kunnskap om risiko for oversvømmelser. Det søkes 
tilskudd på kr 200.000 til dette fra NVE's ordning om tilskudd til kartlegging av kritiske punkt 
i bekker og vassdrag. 

 

 

Årsberetning 

Åsgårdstrandarbeiderlag 
 

Årsberetning Åsgårdstrand Arbeiderlag 
Det har ikke vært gjennomført noen møter i Åsgårdstrand Arbeiderlag i 2019.  

 
Av øvrige bemerkninger kan det understrekes at arbeiderlaget ser seg godt fornøyd med  
god representasjon fra Åsgårdstrand på Horten Arbeiderparti sin liste for kommunevalget i  
2019, og med at flere av våre gode representanter nå er valgt inn i kommunestyret.  
 
Åsgårdstrand Arbeiderlag 
V/Maria Aasen-Svensrud 

 
 

Årsmelding fra Horten Arbeidersamfunn 
 
Arbeidersamfunnet ble gjenopptatt i sommer etter vedtak i styret i Horten Arbeiderparti. 
Vi hadde planer om et oppstartsmøte i høst (oktober/november) med Dag Terje Andersen, 
med tema Ulikhets Norge. Men møtekollisjon gjorde at han ikke fant anledning til å komme. 
Vi har blitt enige om å få til et møte tidlig i 2020. Mulig i samarbeide med Seniorgruppa. 
 
Terje Johansen 
Leder Arbeidersamfunnet
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ÅRSBERETTNING FOR 2019 
TIL 

HORTEN  ARBEIDERPARTIs  SENIOR-GRUPPE. 
  
  

Senior-gruppa kan se tilbake på 2019 som et år med jevnt god aktivitet i et hyggelig og kreativt politisk miljø.  
Senior-gruppa har gjennpm året arrangert medlemsmøter siste onsdag i hver aktuell måned  på Folkets Hus / LO-senteret i 
Horten. Det har vært en gjennomsnittlig deltagelse på medlemsmøtene på ca.15 personer.  
 
Styret har som målsetting å arbeide for Horten Arbeiderparti gjennom å arrangere politiske møter med lokalt innhold. I tillegg til 
medlemsmøtene har senior-gruppa arrangert månedlige treff på Pizzanini. 
 
Styret har også arbeidet i godt og hyggelig miljø gjennom hele perioden, og gjennomført styremøter etter behov på Folkets Hus 
/ LO-senteret.  
 
Styret har i 2019 bestått av: 
LEDER: Andor Røstad, ØKONOMIANSVARLIG: May Britt Loddengaard, SEKRETÆR: Terje Rindalsholt og STYREMEDLEM: 
Alfred Berg. 

  
STYRET. 
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5.1 Oppskyting av fyrverkeri  
Forslag fremmet av Terje Johansen: 
 
«Kommunestyregruppa bes om å fremme følgende sak til behandling i kommunestyret så snart 
som mulig: 
Oppskyting av fyrverkeri i Horten kommune skal fra og med nyttårsaften 2020 kun skje i 
offentlig/kommunal regi. Privat oppskyting skal ikke være tillatt.» 
 
Begrunnelse: 
Hvert år skjer det mange ulykker ved privat oppskyting av fyrverkeri. Samtidig spres oppskyting 
over ulike tidsrom, langt utover det som er vanlig. Det er også kjent at mange av ulykkene skjer ved 
uforsiktighet og mangel på sikkerhetsutstyr, samt at mange er påvirket av alkohol. 
Videre fører oppskytingen til at dyr blir oppskremt og at dyr forsvinner og blir aldri gjenfunnet. 
Samtidig fører oppskytingen til at søppel spres rundt om i naturen, og dermed blir en negativ 
klimafaktor. 
 
Styrets innstilling til årsmøte: 
Forslag til vedtak:  
Kommunestyregruppa bes om å få opp sak til politisk behandling vedr oppskyting av fyrverkeri. 
Saken skal belyse: 
• Kommunens muligheter til å begrense privat oppskyting i.h.t «Forskrift om håndtering av 

eksplosjonsfarlige stoff». 
• Kostnader knyttet til oppskyting i kommunal regi. 
• Mulighetene for å samarbeide med næringslivet om en felles oppskyting, eventuelt 

alternativer til tradisjonelt fyrverkeri. 
 
Styrets begrunnelse: 
Horten Arbeiderparti vil med bakgrunn i fremlagt forslag og i henhold til Forskrift om håndtering av 
eksplosjonsfarlige stoff § 2-10A, be om at det kommer opp sak til kommunestyret for å bl.a vurdere 
lokale forskrifter om begrensning av fyrverkeri.  
 
 
5.2  Seniorgruppa egen konto 
Forslag fremmet av Senior-gruppe ved Andor Røstad, Mai-Britt Loddengaard, Alfred Berg og Terje 
Rindalsholt: 
 
«Det beløp som årsmøtet i Horten Arbeiderparti bevilger til partiets senior-gruppe overføres til avtalt 
bankkonto snarest etter at vedtak er gjort. Senior-gruppa forpliktes til å gi årlig tilbakemelding til 
Horten Arbeiderparti om gruppas økonomiske stilling.» 
 
Begrunnelse: 
Det er blitt innarbeidet en årlig bevilgning fra Horten Arbeiderparti til drift av partiets Senior-gruppe. 
En bevilgning som er meget ønskelig og kjærkommen, og som forhåpentlig blir videreført så lenge 
dette er nødvendig. Men for å gjøre dette på den mest praktiske måten foreslår styret i Senior-
gruppa følgende: 
  
 
Styrets innstilling til årsmøte: 
Forslag til vedtak:  
Bevilget beløp til seniorgruppa utbetales i sin helhet til avtalt kontor med seniorgruppa. 
Senior gruppa må fremlegge internregnskap med bilagsunderlag til kasserer før 
regnskapsavslutning, slik at dette inngår i Horten Arbeiderparti sin regnskapsavslutning. 
Ubenyttede midler tilbakeføres til Horten Arbeiderparti sin konto. 
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Styrets begrunnelse: 
Styret anbefaler at tilskuddet til seniorgruppa tildeles på en best mulige praktiske måte, men som 
også sikrer en god regnskapsmessig oppfølging. 
 
 
5.3  Vi trenger et grønt skifte nå 
 
Forslag fremmet av Martin Moland. 
Det grønne skiftet er avgjørende for om vi skal nå FNs 2030-målsettinger. Det å bidra til å omstille 
norsk næringsliv i en grønnere retning er også helt avgjørende for å bremse de klimaendringene vi 
ser allerede nå. Et grønt skifte vil være et solidaritetsprosjekt med de aller fattigste, som rammes 
hardest av klimaendringene. Samtidig må omstillingen være solidarisk også med arbeidstakerne 
som utgjør olje- og energibransjens grunnfjell, og være preget av en tett dialog innenfor rammene 
av det trepartssamarbeidet som historisk har vært den norske modellens store styrke.  
 
Det norske næringslivet er blant verdens mest omstillingsdyktige, og den kunnskapen blant annet 
olje- og energibransjen har vil være essensiell for overgangen til et grønt næringsliv. Vi må sørge 
for en overgang fra en oljeøkonomi til en grønn, fornybar økonomi som ikke skaper større 
forskjeller, der grønn teknologi må spille en viktig rolle. Samtidig må vi også erkjenne at Paris-
avtalens mål om at nettonegative utslipp antakeligvis ikke kan nås uten å kutte utslipp på norsk 
sokkel. Selv om karbonfangst-teknologi er viktig og må satses på, er det grunn til å frykte at 
utrullingen går for sakte til å nå målene Paris-avtalen forutsetter innen 2030 uten utslippskutt fra 
blant annet norsk sokkel.  
 
Horten Arbeiderparti mener derfor det må gjennomføres en full gjennomgang av de insentiver og 
forpliktelser det norske systemet pålegger olje- og energibransjen. Denne gjennomgangen må 
kombineres med en storstilt satsning på en grønn teknologi, der Norge i kraft av vår ervervede 
kunnskap, står klare til å ta en lederrolle. I denne overgangen må stat og næringsliv spille på lag. 
Samtidig må overgangen også være basert på en felles forståelse av at omleggingen haster, og at 
dagens utslippsnivå ikke er økologisk bærekraftig verken på kort, mellomlang eller lang sikt.  
 
Videre mener Horten Arbeiderparti at det bør utredes hvordan Statens Pensjonsfond Utland kan 
bruke sin eiermakt til å fremme norske klimapolitiske målsettinger internasjonalt. Gjennom sine 
investeringer i 9 000 ulike selskaper verden over, og posisjonen som verdens største statlige 
investeringsfond, har Statens Pensjonsfond Utland en unik mulighet til å påvirke selskapers politikk 
i klimaspørsmål. Det å bruke eierskapet aktivt vil kunne bidra til en grønn dreining i internasjonalt 
næringsliv, og at selskapene som utgjør fondets portefølje gjøres bedre i stand til å takle 
overgangen til en økonomi basert på fornybare ressurser.  
 
Horten Arbeiderparti mener det må utredes hvordan denne muligheten kan brukes til å fremme det 
grønne skiftet. Denne muligheten for politisk dialog skal først og fremst brukes i eierskapet SPU har 
i store selskaper, og kun i spørsmål som omhandler klimapolitikk. Dette skal derfor ikke forstås som 
en generell åpning for en større politisk styring av konkrete investeringer eller rent finansielle 
vurderinger av porteføljens innretning utover det det er åpning for i dag.  
  
Horten Arbeiderparti vil derfor: 

• Legge til rette for et grønt skifte. Vi må ha en full gjennomgang av skatte- og 
avgiftssystemet, for å blant annet kritisk se på insentivene til fossil industri og hvordan vi kan 
fremme grønn teknologi. Stat og næringsliv må sammen skape en grønn overgang som 
skjer så raskt som mulig.  

• Utrede hvordan det kan åpnes for en politisk dialog om SPUs eierskapsutøvelse i store 
selskaper i saker der eierskapet kan fremme norske klimapolitiske målsettinger. 

 
Styrets innstilling til årsmøte: 
Oversendes Vestfold og Telemark Arbeiderparti som sak til fylkesårsmøte i Vestfold og Telemark 
Arbeiderparti. 
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5.4   Grunnrentebeskatning  
Forslag fremmet av Kjetil Tokle. 
Horten Arbeiderparti vil ta initiativ til at PARTIET begynner en aktiv «fram snakking», diskusjon og 
utredning for framtidig grunnrentebeskatning av fellesskapsressursene.  
Et treffsikkert tiltak for å sikre en rettferdig og trygg finansiering av velferdsstaten.  

 
Begrunnelse: 
Ulikhet, miljøødeleggelse og press på velferdsstaten er sterke trusler mot samfunnet. Et vesentlig 
bidrag både til å minske ulikhet og til finansiering av velferdsstaten er å ta i bruk 
grunnrentebeskatning av våre felles naturressurser. 
 
Styrets innstilling til årsmøte: 
Horten Arbeiderparti støtter intensjonen i forslaget om en utredning av grunnrentebeskatning av 
fellesskapsressursene. Forslaget sendes som innspill til det nye styret, som ser dette i det videre 
sentrale programarbeidet. 
 
Styrets begrunnelse: 
Styret kan ikke i dag konkludere med at det er et treffsikkert tiltak som skal fram snakkes, før det 
foreligger en utredning. Det vil i arbeidet som er startet med programmet som skal vedtas på 
landsmøte i 2021, bli en bred debatt i forhold til en skattepolitikk som styrker fellesskapet og 
reduserer forskjellene. 
 
 
5.5 Forbruk, ulikhet og beskatning 
Forslag fremmet av Kjetil Tokle. 
Det må utvikles en ny skattemodell med sterkere progressive satser for inntekter utover 600.000 i 
året. Gjennomføring av en solidarisk boligpolitikk, innføring av eiendomsskatt og gjeninnføring av 
formueskatt er effektive tiltak for å redusere ulikhet og økt rettferdighet.  
 
Begrunnelse: 
Skal vi i Arbeiderpartiet aktivt bidra til å redusere forbruk, arbeide for økt likhet og gå i første rekke 
for et rettferdig samfunn er en ny skattemodell et viktig tiltak.  
Skattesystemet er de viktigste mekanismene vi har for å hindre videreutvikling av et samfunn med 
økt forskjeller. Små forskjeller kommer ikke av seg selv, men krever politisk vilje. 

 
Styrets innstilling til årsmøte: 
Horten Arbeiderparti støtter ikke forslag om innføring av eiendomsskatt. 
Horten Arbeiderparti støtter intensjonen i forhold til å se på dagens skattesystem, dog uten og på 
forhånd ha definert et fastsatt innslagspunkt. Forslaget sendes som innspill til det nye styret, som 
ser dette i det videre sentrale programarbeidet. 
 
Styrets begrunnelse: 
Horten Arbeiderparti har programfestet at det ikke skal innføres eiendomsskatt i sitt program for 
2019 – 2023. Ellers er å bemerke at formueskatt ikke er avviklet i Norge. Det vil i arbeidet som er 
startet med programmet som skal vedtas på landsmøte i 2021, bli en bred debatt i forhold til en 
skattepolitikk som styrker fellesskapet og reduserer forskjellene.  
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Valgkomiteens innstilling til Horten Arbeiderpartis årsmøte 2020  
 
Styret: 
Leder:   Joakim Halstensen (Ny)       
Nestleder:  Hilde Elgesem Andersen (Ikke på valg)     
Sekretær:  Heidi Ørnlo (Ikke på valg)      
Kasserer:  Jan Focas (Innstilles til gjenvalg)      
Styremedlem/ 
kvinnekontakt:  Anahita Jafari (Innstilles til gjenvalg)    
Styremedlem:  Christina Maria Bratli (Ikke på valg)   
Styremedlem/ 
Medlemsansvarlig:  Kristine Aas Frøysa (Ny)   
Styremedlem:  Martin Moland (Innstilles til gjenvalg)  
Styremedlem:  Terje Rindalsholt (Ikke på valg)  
Vara:   Stephany Nødtvedt (Ikke på valg)     
Vara:   Svein E. Johnsen (Ikke på valg)       
Vara:   Ruth Berle (Innstilles til gjenvalg)  
 
Følgende tiltrer styret:  
Representant fra LO, Fylkestingsgruppa, Storting, Gruppeleder kommunestyregruppa,  
Ordfører, representant fra AUF, representant fra seniorgruppa og leder av partilagene.  
 
 
Revisorer:  
Stein Roger Nilsen   
Alfred Berg   
 
Vara: Arne Mjøs 
 
 
Representanter til Vestfold og Telemark Arbeiderpartis Årsmøte 2020 
1.  Joakim  Halstensen  
2.  Hilde Elgesem Andersen   
3.  Are Karlsen  
4.  Christina Maria Bratli  
5.  Truls Sanaker  
6.  Anahita Jafari  
7.  Terje Johanesen  
8.  Kristine Aas Frøysa   
9.  Elias Elverum  
10.  Heidi Ørnlo  
11.  Martin Moland   
12.  Trine Hammer  
13.  Mats Emil Mikkelborg  
14.  Ruth Berle  
15.  Jan Focas 
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Representanter til Vestfold og Telemark Arbeiderpartis Representantskap 2020  
1.  Joakim Halstensen  
2.  Hilde Elgesem Andersen  
3.  Are Karlsen  
4.  Christina Maria Bratli  
5.  Truls Sanaker  
6.  Anahita Jafari  
7.  Terje Johanesen  
  
Vara representanter  
1.  Kristine Aas Frøysa  
2.  Elias Elverum  
3.  Heidi Ørnlo  
4.  Martin Moland  
5.  Trine Hammer  
6.  Mats Emil Mikkelborg   
7.  Ruth Berle  
8.  Jan Focas  
  
 
Valgkomité for 2020  
1.  Truls Sanaker (leder)  
2.  Are Karlsen  
3.  Rep fra seniorgruppa  
4.  Rep fra LO  
5.  Rep fra AUF  
 
Styret gis fullmakt til å endre valgkomiteen ved behov 
 
  

 
 
 

 
 


